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Stort behov for handling på ulveudfordringer 

Vi har den 15/6 2021 afholdt generalforsamling i Sydvestjyske Fåreavlere. 

I den forbindelse blev den nye forvaltningsplan for ulve drøftet. 

Der blev udtrykt stor tilfredshed med, at Vildtforvaltningsrådet har lavet et nyt forslag til 

ulveforvaltningsplan hvor alle parter er enige i indholdet. 

Derimod var der stor frustration over at der ikke er sket mere med udkastet og der henstilles til snarest at 

iværksætte de tiltag som Vildtforvaltningsrådet er kommet med. 

Med tiltagene skal det sikres at det også fremover bliver muligt at have udegående dyr i områder med ulv. 

Afgræsning af disse områder er vigtig for naturplejen. 

Flere af vores medlemmer oplever, at ulvens tilstedeværelse giver en række udfordringer i forbindelse med 

angreb på får, opsætning af ulvesikrede hegn og øvrige forhold, der gør det vanskeligt at opretholde den 

hidtidige drift med hold af får på naturarealer. Udover de økonomiske konsekvenser det kan have for vores 

medlemmer, er det også et pres for fåreavlerne at opleve angreb på egne eller kollegers dyr og den uvished 

der følger deraf. 

Vi vil derfor på det kraftigste opfordre til at igangsætte Vildtforvaltningsrådets anbefalinger snarest muligt 

og at det gøres som en samlet pakke. 

I den forbindelse er det vigtigt, at der findes de tilstrækkelige midler til at gennemføre de mange gode tiltag 

som planen lægger op til, og vi håber derfor at man vil sikre, at finansieringen af ulveforvaltningen ikke kun 

sker gennem jagttegnsmidler, men at der afsættes et beløb på finansloven.  

Ved spørgsmål kan Torben Kousgaard kontaktes på 23454028 

 

Med venlig hilsen 

 

Torben Kousgaard   Ron Bon 

Tovholder ulvegruppen Sydvestjyske fåreavlere Formand Sydvestjyske Fåreavlere 
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